
Saksliste/referat fra møte i samarbeids-/skolemiljøutvalget
Møtetype Skolemiljøutvalget
Sted Bærland skole – Ståvå Dag/ Dato Tirsdag 21.03.2023 Klokken 18.00 – 19.00

Rolle Navn

forelder 1 Kine G Havn - leder- forfall

forelder 2 Elisabeth Eikeland

forelder 3 Odd F Vinsevik- meldt forfall

elev 1 Celian Espeland - nestleder- forfall

elev 2 Andrine Maudal-Sælevik

ansatt 1 Olaug Sigurdsen

ansatt 2 Gøril Vølstad

politiker Anne E Rørnes

adm Kari R Mæland

Saksnr Innhold
1 Godkjenning av referat fra 25.10.22

- Godkjent
2 Læringsmiljøprosjektet

- status og vei videre
Mål skolen har i Læringmiljøprosjektet:

- Elevene skal bli trygge nok til å ha ferdigheter til å stå sammen med mobbeutsatt
- De voksne på skolen er trygge i sin rolle som klasseledere

- Skolen har satt fokus på Tilskuerrollen- skolen vil jobbe for å mobilisere tilskuerne til å ta
avstand fra mobbing

- Hva har vi gjort?
- Planleggingsdag
- digitale samlingsdager
- Veiledninger
- Fellestid med tema klasseledelse

- Brukt ulike metoder
- lese sammen
- diskusjoner
- utprøving
- deling
- sette kilen/lage standarder

- Med elever og foresatte
- lest artikkel sammen
- Elevråd/klassen har gitt råd om hva som er viktig å jobbe med for å styrke elever

som blir tilskuere til krenkelser
- FAU og “Bærlandsforelderen”- Verdibasert- Hva kjennetegner

“Bærlandsforelderen?
- Dialoglekse- alle elevene fikk noen påstander med hjem som skulle handle om
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tilskuerrollen. Rektor sendte melding til alle foresatte.
- Elevundersøkelse og Klassetrivsel

- Elevundersøkelsen
- Svært gode tall på Bærland skole- skolens gjennomsnitt ligger høyt over både

Gjesdalskolen og landet.
- Læringsmiljøprosjektet videre neste skoleår:

- Fase 3 Inkludering
- Fase 4: videreføring og utvikling av profesjonsfelleskapet

3 Kort gjennomgang av hvilke saker det jobbes med dette skoleåret:
FAU

- “Bærlandsforelderen”
- Det skal være en plattform for foresatte på Bærland skole- er verdidokument som

skal være felles for Bærland sine foresatte. Det er viktig å engasjere foresatte enda
mer- kunne få til treff etter skoletid, skape bedre kontakt mellom foresatte

- Felles melding hjem
- Minning om dugnader, 17.mai og læringsmiljøprosjektet. Har også snakket om å

bruke facebookgruppe for Bærland
- Uteområdet

- Klatreskråen er gammel og den må rehabiliteres. Det er vanskelig å få noen til å
fikse på dette. Kanskje jobbe sammen med vellaget for å få ut mer penger?

Elevråd
- Læringsmiljøprosjektet
- BUK- Alle skolene fikk 15 000. Elevrådet på Bærland skole bestemte at alle klassene skulle

få 1000 kroner hver.
- Friluftsknappen- Knyttet til skolen sin satsing på friluftsliv. Vi ønsker å ha en button med

ulike kriterier etter 1-2, 3-4 og 5-7. Det er nå en tegnekonkurranse i klassene med forslag
til utforming av disse buttonsene.

4 Evnt
5 Hvilke saker bør vi jobbe videre med skoleåret 2022/2023?

- utemiljø
- samskaping?

- Kommunen kan ikke løse alt alene, vi må stå sterke sammen i laget rundt elevene
- Sammen for et sunt digitalt liv

Ref: Gøril Vølstad

https://docs.google.com/document/d/1Q6HkAFX511yRmvI8o5qw4yTPeui8-Ohj2SfGdsHQdZE/edit

